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Referat af
Ord i n e r gen era lforsa m ling 2021,

Onsdag D. 30.06 2O2L i Herlufmaglehallen

Der var modt 15 stemmeberettige op.

Formand Flemming Bjerg Olesen byder velkommen.

Referent: Else M6llegaard

Pkt. 1 Valg af dirigent: Flemming Nielsen, Engvej

Pkt. 2 Valg af stemmetaller. Anette, Mosevej og Jeanette, Mosevej

Pkt. 3 Formandens beretning.

Legeplads: Der er blevet sat skrallespande op igen, og Jesper har kontaktet NSV, som stir for tomning
og ukrudt. Gresset bliver sl6et som det plejer af Arne. Vores grill er blevet Odelagt. Ellers har der ikke
varet meget hervark. Jesper og Flemming har f6et indkassere de gamle restancer, Jesper og Soren
har fiet styr pA regnskaberne.

Engvej 55b er blevet solgt.

SpOrgsmdlfra deltagere Hvad mi der st6 p6 stierne?: fliserne pi stien for enden af Mosevej undre.
Hvad mi man have i sin have?: undre over en skurvogn. Ja hvordan ser vores villakvarter ud?

-Formandens beretning godkendt.

Pkt. 4 Kasseren fremlagger det reviderede regnskab.

Jesper takker Soren Skov for hjelpen. Jesper har fiet et nyt online regnskabsprogram

-Regnskab godkendt.

Pkt. 5 lndlag fra nedsatte udvalg om Aret der gik.

Flemming og Anette har samlet en masse skrald, hiber at det bliver bedre nu der er kommet
skraldespande igen.
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Vores flotte juletre blev taget ned og alle lyskeder stjilet ov. Det er politi anmeldt.

-Vi har aldrig fdet si meget omtale i medierne for @

Pkt. 6 lndkomne forslag.

1. Skaterbane

Forslag fra bestyrelsen om ny skaterbane:

Bestyrelsen fremlagger 4 losnings forslag til ny skaterrampe, og anbefaler losningen med en rampe i

beton, hvilket er er enighed om. Bestyrelsen vil sorge for der blive sogt om tilskud fra forskellige

fonde (der vil dog formentligt stadig vare nogen egenbetaling fra foreningen), og at der soges om
godkendelse, byggetilladelse, unders6ge fredninger mm, og have fokus pd at minimere stoj, osv.

Til afstemning kom om bestyrelsen kunne arbejdet videre med dette, med henblik pi at fremlegge
et ferdigt tilbud pi en ekstraordinar gf.

-Forslaget vedtaget med 13 for 1 imod 2 blanke.

2. Vedtagter

De nye vedtagter driller lidt. Der er stadig lige lidt der skal rettes. Conny Schultz havde nogle

rettelser. Der bliver medtaget hvor efter hun fir dem til gennem lasning.

De nye vedtagter skal pi ekstraordiner generalforsamling.

-Afstemning: L4 for 2 blanke.

Pkt. 7 Gennemgang af budget og fastsattelse af det kommende irs kontingent

Jesper prasenteret det nye budget. Med samme kontingent som 2020.

-Afstemning: 16 for.

Pkt. 8 Valg af bestyrelse.

A. Bestyrelsesmedlem for 2 Ar pi valg: Flemming Bjerg Olesen, Mosevej 59. Genvalgt.

B. Bestyrelsesmedlem for 2 3r pi valg: Else MOllegaard, Engvej 84. Genvalgt

C. Bestyrelsesmedlem for 1 6r pi valg Lars Scheuerlein, Engvej 25. Genvalgt.

Pkt. 9 Valg af bestyrelse suppleanter jf. $ 12 A: Carsten Hermund B: Dennis Andersen.

Pkt. 10 Valg af revisor for 2 6r pi valg Henriette NOrregird Mosevej 65 ( Onsker ikke genvalg ) Ny

revisor. Michael Jensen Mosevej 6.

Pkt. 11 Valg af revisorsuppleant if. 5 12 Susanne Nielsen Engvej 34a
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Pkt. 12 Eventuelt

Jesper roser Flemming for hans arbejde med at indkassere gald.

Soren syndes at der mangler opbakning til vedligeholdelse af legeplads. Der kom kun 1 ud over
bestyrelsen til arbejdsdagen. Miske skal vi have en maler mm til at gOre det neste gang, Si mi
kontingentet sattes op.

Mads efterlyser interesse fra medlemmerne for hvad der sker og skal ske p6

legepladsen/fallesomridet, det er trods alt der en stor del af vores kontinent ryger hen. m6ske En

plan for de neste 5 5r for omridet, si der ikke smides penge og energi i alle mulige retninger uden

rigtig mening.

Et forslag kunne vere noget "Vild med vilje" (Omrider med vilde blomster mm) nogle steder hvilket

udover at vere til gavn for insekter ogs6 kunne nedbringe udgifterne til gres og ukrudt slining.

Bestyrelsen vil meget gerne have input fra foreningens medlemmer og Onsker flere ildsjale der vil

vare med. Der er mange nye familier med born.

Tak for god ro og orden..

n(

Flemming Nielsen

Dirigent

se MO rd

Referent
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